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دیدگـاه

گفت وگو

  کوتاه 
ایسنا: مربی سابق استقلال از عملکرد کاپیتان فصل 
گذشته این تیم دفاع کرد. با اتمام فصل جاری و روی کار 
آمدن جواد نکونام به عنوان سرمربی جدید استقلال به جای 
ریکاردو ساپینتو، جدایی سیدحسین حسینی کاپیتان 
استقلال از این تیم قطعی شد و او بعد از حدود 10 سال 
در تیمی غیر از استقلال به میدان می رود. در همین حال 
آبی ها مذاکراتی با علیرضا بیرانوند داشته اند و با پیشنهادی 
اغواکننده به دنبال جذب این دروازه بان تیم ملی هستند. 
حمید بابازاده، مربی سابق استقلال در گفت وگو با ایسنا، 
درباره جدایی حسین حسینی از جمع این تیم اظهار کرد: 
در ابتدا انتخاب جواد نکونام را به هواداران استقلال تبریک 
می گویم که به نظرم بهترین انتخاب برای این باشگاه بود. در 
بحث حسینی واقعا نمی خواهم بگویم این دروازه بان امسال 
بهترین عملکردش را داشته ولی متاسفانه بعد از داربی جوی 
به وجود آمد که تمامی مشکلات مدیریتی و فنی استقلال 
در سال های قبل را هم به حساب حسینی گذاشته اند. وی 
ادامه داد: شما اگر از بهترین کارشناس های دروازبانی دنیا 
هم در مورد گل های داربی سوال کنید هیچ شانسی برای 
دروازه بان قائل نخواهند بود. به خصوص روی گل دوم که 
خط دفاعی در سه متری دروازه جای گیری کردند و امکان 
دید دروازه بان را گرفتند. بابازاده افزود: همان طور که بهترین 
دروازه بان های دنیا نظیر دخه آ، ترشتگن و نویر هم دچار 
اشتباه و نوسان می شوند ولی مهم این أست که وقتی یک 
دروازه بان دچار اشتباه یا تغییر در سبک دروازه بانی خود 
می شود، این مشکلات ابتدا تشخیص و سپس رفع می شود. 
مربی سابق استقلال گفت: حسینی نکات مثبت زیادی در 
کارش وجود داشته است که با رفع یکسری نکات ریز می توان 
شاهد همان حسینی باانگیزه شود که مهم ترین نقش را در 
قهرمانی استقلال داشت در انتها امیدوارم که حمایت لازم از 
تیم و کادر فنی انجام پذیرد که در این صورت مطمئنا شاهد 

بازگشت روزهای خوب خواهیم بود. 

بیــن المــلل 
مدافع باتجربه پیشین رئال مادرید و تیم ملی فوتبال 
اسپانیا در حال بررسی دو پیشنهاد از عربستان و یک 
پیشنهاد از آمریکاست. سرخیو راموس بعد از جدایی از رئال 
مادرید راهی پاری سن ژرمن شد و با این تیم قرارداد دو 
ساله بست. راموس دو فصل پر نوسان را با پاری سن ژرمن 
پشت سرگذاشت و باشگاه فرانسوی قرارداد او را تمدید نکرد و 
در شرایط کنونی او بازیکن آزاد است. فابریزو رومانو، خبرنگار 
سرشناس ایتالیایی در پستی در توییتر درباره سرخیو راموس 
نوشت: دو تیم از لیگ عربستان به راموس پیشنهاد رسمی 
داده اند و از طرف دیگر هم باشگاه اینترمیامی آمریکا رسما 
خواستار جذب این مدافع باتجربه شده است. راموس با دقت 

در حال بررسی این سه پیشنهاد است و 
تیم بعدی او یا از آمریکاست و یا از لیگ 
عربستان. راموس ۳۷ سال سن دارد و به 
نظر می رسد که آخرین فصل فوتبالی 

خود را تجربه خواهد کرد. بهترین 
دوران حضور او به رئال مادرید 

برمی گردد که جام های 
زیادی با پیراهن این 
تیم به دست آورد. او 
فوتبال  تیم ملی  با 
اسپانیا هم قهرمانی 
در یورو و جام جهانی 

را تجربه کرد. 

استارت مدعی قهرمانی جام جهانی  
بسکتبال با جادوگر

ایسنا: تیم ملی بسکتبال اسلوونی که با در 
اختیار داشتن ستاره ای چون »لوکا دانچیچ« 
مدعی کسب عنوان قهرمانی در جام جهانی 
۲0۲۳ به شمار می رود، با ۲0 بازیکن اردوهای 
خود را شروع می کند. »لوکا دانچیچ« ۲۴ساله 
و فوق ستاره تیم »دالاس موریکس« که جزو 
اصلی ترین مهره های این تیم در NBA است، 
با حضور در ترکیب تیم ملی اسلوونی این تیم 
را از مدعیان اصلی کسب عنوان قهرمانی 
در جام جهانی ۲0۲۳ کرده است. طبق آمار 
فدراسیون جهانی، اسلوونی پنجمین تیمی است 
که توانایی صعود به فینال این رقابت ها را دارد. 
اسلوونی با درخشش دانچیچ در دو تابستان 
گذشته، به مرحله نیمه نهایی المپیک ۲0۲0 
توکیو صعود کرد و اکنون از مدعیان جدی این 
مسابقات به شمار می رود. حضور ستاره هایی 
چون »ولاتکو چانچار« که همین امسال با تیم 
»دنورناگتس« عنوان قهرمانی NBA را به دست 

آورد، از دیگر دلایل مدعی بودن اسلوونی است. 

خارج ازمستطیل سبز

پاسخ منفی دیبالا و تیاگو  
به عربستانی ها

تبدیل  برای  عظیمی  پروژه  عربستانی ها 
کردن لیگ حرفه ای فوتبال خود به عنوان یکی 
از قطب های اصلی فوتبال جهان با استفاده از 
جذب فوتبالیست های نامدار جهان را دارند، اما 
در این میان فوتبالیست هایی هم بوده اند که 
حضور در سطح حرفه ای فوتبال را به پیشنهادات 
وسوسه انگیزی عربستانی ها ترجیح داده اند. روزنامه 
ایتالیایی »ایل مساجرو« گزارش داد؛ پائولو دیبالا 
پیشنهاد باشگاه الهلال را رد کرده است. این مهاجم 
آرژانتینی که تابستان گذشته به حضور هفت 
ساله اش در یوونتوس پایان داد و به رُم پیوست، این 
روزها شایعه احتمال بازگشتش به جمع بیانکونری 
نیز برسر زبان ها افتاده است. این مهاجم آرژانتینی 
که فصل اخیر 18 گل برای رُم در رقابت های 
مختلف به ثمر رساند، تا پایان ماه ژوئن ۲0۲5 با 
این باشگاه ایتالیایی قرارداد دارد. همچنین نشریه 
انگلیسی »اتلتیک« گزارش داد؛ تیاگو آلکانتارا 

پیشنهادی رسمی از عربستان را رد کرده است. 

خبـــــر

پایان فوتبال بیرانوند در استقلال 

قرارداد بیرانوند با پرسپولیس فسخ شد. این خبر واقعاً 
برای من جای تعجب داشت و از شنیدن آن شوکه شدم. واقعاً 
پرسپولیس چه چیزی باید به یکی مثل بیرانوند بدهد تا او 
کمی قدردان و وفادار باشد. واقعاً این حرکت او اوج بی انصافی 
در حق پرسپولیس بود و همه می دانند امروز بیرانوند اگر امروز 
برای خودش کسی شده است از صدقه سر پرسپولیس است و 
از پرسپولیس به همه جا رسید و گلر تیم ملی شد و به اروپا رفت 
و الان پولش از پارو بالا می رود. در مورد شایعات پیوستنش به 
استقلال مشخص است که اگر این اخبار صحت داشته باشد 
فقط پای پول وسط است وگرنه چطور می  شود به تیمی برود 
که تا دیروز گردن هوادارانشان را می خواست ببرد و از آنها 
فحش های رکیک می شنید؟ مگر چند وقت از آخرین بازی در 
فینال جام حذفی گذشته و چطور می رود به باشگاه استقلال 
برای مذاکره؟ مشخص است که همه این ها به خاطر پول است 
ولی بیرانوند مگر محتاج نان شب است که برای چند میلیارد 
کمتر یا بیشتر به تیمش و هوادارانی که او را به اینجا رساندند 
پشت می کند؟ او که وضعش خوب است حالا کمی خواسته های 
مالی اش را کم کند و با پرسپولیس ادامه دهد و اگر ادامه 
فوتبالش را دوست دارد باید این کار را بکند. به بیرانوند توصیه 
می کنم فکر رفتن به استقلال را از سرش بیرون کند. اگر این 
اتفاق بیافتد فوتبال او تمام می شود. این را تردید نداشته باشید. 
اگر چنین اشتباه بزرگی مرتکب شود هواداران پرسپولیس اجازه 
نمی دهند او نفس بکشد چه برسد به اینکه بخواهد فوتبال بازی 
کند. قطعاً بازی او به شدت افت خواهد کرد و بعد از مدتی محو 
خواهد شد. مگر خودش را بخواهد بزند به بی خیالی و بی توجهی 
که بعید می دانم بتواند از زیر این فشار در برود. به او توصیه 
می کنم چنین اشتباه بزرگی را مرتکب نشود. من صلاح و خیر 
تیمم را می خواهم. شاید چون یکسری حرف حق می زنم برخی 
از دست من دلخور شوند ولی من دوستدار تیمم هستم. من با 
پرسپولیس بزرگ شدم و با پرسپولیس هم می میرم و به پیشانی 
من نوشته شده است و الان هم بیرانوند را با اینکه از او خوشم 
نمی آید دلسوزانه نصیحت می کنم. هم او به درد پرسپولیس 
می خورد و هم پرسپولیس برایش بهترین است. بهتر است که 

تصمیم غیرعاقلانه ای نگیرد. 

علی حمودی مدافع سابق تیم استقلال 
در خصوص وضعیت این تیم و البته حضور 

بیرانوند در استقلال صحبت کرد. 
   درباره حضور علیرضا بیرانوند در تیم 

فوتبال استقلال چه نظری دارید؟
امیدوار نیستم بیرانوند به استقلال بیایید. 
او سال های خوبی را با پرسپولیس داشته و 
هیچ وقت به استقلال نخواهد آمد. به نظرم 
او به درد استقلال نمی خورد، چون بعد از 
حضور در استقلال فشار زیادی روی این 
دروازه بان خواهد آمد و تمرکز لازم را در طول 
فصل نخواهد داشت. شکی نیست که بیرانوند 
بهترین گلر ایران است، اما اگر او با این شرایط 
به تیم رقیب بیایید با فشارهایی که وجود دارد 
کارایی مطلوبی نخواهد داشت. اگر بیرانوند به 
تیم دیگری برود، شاید عملکرد خوبی داشته 
باشد، اما استقلال هیچ سودی از این انتقال 
نخواهد برد. به نظرم بیرانوند دنبال بازارگرمی 
است، چون تنها جایی که می توانست قیمت 
قرارادادش را بالا ببرد شایعه حضور در تیم 

رقیب بود. 
    بعد از رفتن بیرانوند از پرسپولیس 

چه اتفاقی برای این تیم خواهد افتاد؟
استقلال و پرسپولیس به خاطر اینکه 
هواداران زیادی دارند و نمایش بازیکنان 
بیشتر از سایر تیم ها در این دو تیم پرطرفدار 
دیده می شود. اکثر بازیکنان دوست دارند در 
استقلال و پرسپولیس بازی کنند. بر همین 
اساس سرخابی ها می توانند بهترین مهره ها 
را بگیرند. نمی شود گفت که اگر بیرانوند از 

پرسپولیس برود این تیم نابود خواهد شد. 
   به نظر شما استقلال در فصل نقل و 

انتقالات قوی عمل کرده است؟
استقلال اگر بهترین بازیکنان فوتبال ایران را 
هم جذب کند ولی نتواند از آنها درست استفاده 
کند، فصل خوبی را پشت سر نخواهد گذاشت. 
به شرطی فصل نقل و انتقالات برای استقلال 
خوب پیش خواهد رفت که این تیم بتواند در 
لیگ برتر قهرمان شود. امسال با شور و هیجانی 
که نکونام در استقلال دارد و تیمش را تقویت 
کرده است، می تواند از ابتدای فصل مدعی 

قهرمانی در لیگ برتر باشد. 
در  نکونام  نظر شما سیستم  به     

استقلال دفاعی نخواهد بود؟!
تیم بزرگی همچون استقلال باید همیشه 
تهاجمی بازی کند و با توجه به اینکه این فصل 
بازیکنان هجومی خوبی در حال جذب شدن 
هستند، این تیم رو به جلو بازی خواهد کرد. 
با اینکه نکونام سبک و تفکرات تاکتیکی اش 
کم گل خوردن است ولی تیمی که خطوط 
هافبک و حمله باکیفیتی دارد، به طور حتم 
باز هم بازی تهاجمی را ارائه خواهد کرد. در 
نهایت استقلال این فصل تیم تکمیلی در 

تمامی خطوط دارد. 

وحید قلیچ 
 کارشناس فوتبال 

حمودی:
تیم بزرگی همچون 

استقلال باید همیشه 
تهاجمی بازی کند

سرعتی زن  جلوه  مهدی 
تیم ملی والیبال ایران به تیم 
والیبال فنرباغچه پیوست. 
غچه  با فنر سمی  ر یت  سا
ل  نتقا ا ین  ا یید  تا ضمن 
نوشت: جلوه، به خانواده ما 
خوش آمدی. تیم والیبال 
مردان فنرباغچه تیم خود را 
با حضور مهدی جلوه تقویت 

خواهد کرد. 

هفته سوم و پایانی مرحله 
مقدماتی لیگ ملت های 
۲۰۲۳ در دو شهر آناهایم 
آمریکا و پاسای فیلیپین در 
حال پیگیری است. تیم ملی 
والیبال ایتالیا موفق شد در 
اولین بازی خود در هفته 
سوم لیگ ملت های ۲۰۲۳ 
مقابل برزیل به پیروزی 

 . سد بر

 »آلواره خیمنز« وینگر 
ی  و د ر ا به   ، یی نیا سپا ا
تراکتور در ترکیه ملحق شد 
و تست های پزشکی را در 
یکی از بیمارستان های شهر 
استانبول پشت سر گذاشته 
که پس از اخذ تائیدیه های 
پزشکی، قرارداد همکاری 
با این بازیکن منعقد خواهد 

 . شد

ت
شــ
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        بازیکن جدید   لژیونر برد بزرگ

پیش بینی ماتئوس از تعداد گل های هری کین در بایرن 
کاپیتان سابق بایرن مونیخ پیش بینی 
کرد هری کین در بایرن مونیخ حداقل 
۳0 گل در یک فصل به ثمر برساند. به 
گزارش اسپورت بازر، بایرن مونیخ برای 
دنبال جذب  به  تقویت خط حمله اش 
مهاجمی سرشناس و بزرگ است. گزینه 
نخست توماس توخل برای تقویت خط 
حمله تیمش هری کین، مهاجم باتجربه و 
سرشناس تاتنهام است. هری کین دومین 
گلزن برتر تاریخ لیگ برتر قرار است به 
بوندسلیگا برود. لوتار ماتئوس در ستون 
خود در اسکای درباره این انتقال نوشت 
و ابراز امیدواری کرد کین به زودی پیراهن 

باواریایی ها را به تن کند. ماتئوس درباره 
هری کین نوشت: »او مهاجمی است که 
تقریبا هیچ نقطه ضعفی ندارد. کین بهترین 
خرید ممکن برای بایرن در تابستان خواهد 
بود. کین مهاجمی است که واقعا می داند 
دروازه کجاست و خارج از محوطه جریمه 
هم فوتبال خوبی بازی می کند. او کاپیتان 
۲۹سالگی  تیم ملی انگلیس است و در 
می تواند بهترین خرید بایرن باشد. کین 
در ۴۳5 بازی برای تاتنهام ۲80 گل به ثمر 
رسانده است. ماتئوس مطمئن است اگر 
تغییری ایجاد شود و کین پیراهن بایرن را به 
تن کند، باید شاهد رفتن سادیو مانه باشیم. 

کاپیتان سابق تیم ملی آلمان در بخش 
دیگری از یادداشتش نوشت: »اگر هری 
کین به بایرن مونیخ برود فصل آینده حداقل 
۳0 گل به ثمر می رساند. از این موضوع 
مطمئن هستم. او در تاتنهام همکاری خوبی 
با سون هیونگ مین داشته است و در بایرن 
بازیکنان کناری او خیلی خوب و با کیفیت 
هستند. از موسیلا، مولر، سانه، گنبری 
گرفته تا کومان همگی می توانند به خوبی 
کین را در خط حمله تغذیه کنند. بایرن 
جزو 5 تیم برتر جهان است و باید بازیکنان 
بزرگ و باکیفیت داشته باشد. خرید کین 
نه تنها برای بایرن که برای بوندسلیگا نیز 

ارزشمند خواهد بود. بعد از اینکه مذاکره 
برای خرید هالند به نتیجه نرسید، همه در 
باشگاه فکر می کنند که شما به یک مهاجم 
درجه یک جهانی نیاز دارید. کین قطعا 
ارزشش را دارد.« گفته می شود تاتنهام 
پیشنهاد اولیه ۷0 میلیون یورویی بایرن 
به اضافه پاداش را رد کرده است. آنطور که 
دیلی میل نوشته است، باواریایی ها در حال 
آماده سازی پیشنهاد دوم اند که قرار است 
این هفته به لندنی ها ارائه شود. پیشنهاد 
جدید بایرن ۹۳ میلیون یورو به اضافه 
پاداش است که باید دید سران تاتنهام به 

این پیشنهاد چه واکنشی خواهند داشت. 

باشگاه  پیشکسوت  انتظاری  سهراب 
پرسپولیس اعتقاد دارد مدیریت این باشگاه 
باید خیلی زودتر از اینها اقدام به تقویت تیمِ 
گل محمدی کرده و کار را به دقیقه ۹0 موکول 

نمی کرد. 
 حضور شهاب زاهدی 

سهراب انتظاری در گفت وگو با تسنیم، درباره 
پیوستن شهاب زاهدی به پرسپولیس گفت: این 
بازیکن چند سال پیش هم در پرسپولیس حضور 
داشت و باشگاه می توانست بهترین استفاده را 
از او ببرد. زاهدی چند سال در اروپا بازی کرد و 
تجربه بین المللی به دست آورد و قطعاً او خرید 
خوبی برای پرسپولیس محسوب می شود. وی 
در ادامه تأکید کرد: من معتقدم پرسپولیس در 
همه پست ها نیاز به جذب بازیکن و تقویت دارد، 
چون امسال جدا از لیگ برتر و جام حذفی باید 
در آسیا هم برای قهرمانی بجنگد. پرسپولیس 
برای موفقیت در لیگ قهرمانان نیاز به بازیکنان 

بین المللی دارد که تجربه خوبی داشته باشند. 
 مشکلات 

انتظاری با یادآوری اینکه فوتبال ایران با 
مشکلات مختلفی روبه روست، تصریح کرد: 
تیم ملی و تیم های باشگاهی ما چند دهه است 
که در آسیا قهرمانی نمی آورند و این بی دلیل 
نیست. وقتی یک تیم می خواهد به قهرمانی 
برسد باید هزینه کند، ساختار مناسب داشته 
باشد و برنامه ای مفصل و حرفه ای برای آینده 
طراحی کند، ولی متأسفانه تیم های باشگاهی 
و همچنین ملی ما فاکتورهای قهرمانی در آسیا 
را ندارند. مهاجم پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
خاطرنشان کرد: تیم های عربی و همچنین شرق 
آسیا تمامی این فاکتورها را برای موفقیت دارند، 
ولی شما می بینید که استقلال و پرسپولیس 
به عنوان دو باشگاه بزرگ و پرطرفدار همیشه با 
چالش های مالی، امکانات و مسائل مختلف دیگر 

روبه رو هستند. 

 بیرانوند 
وی همچنین در واکنش به فسخ قرارداد 
علیرضا بیرانوند با پرسپولیس اظهار داشت: 
بیرانوند همه چیزش را از پرسپولیس دارد و 
با این تیم به همه چیز رسیده است، اما فوتبال 
حرفه ای شده است و باید به بازیکن هم حق 
داد. به هرحال بازیکنان هم زندگی و خانواده 
نوند  دارند و به فکر آینده شان هستند. بیرا
فصل گذشته جزو ارکان قهرمانی پرسپولیس 
بود و نمی توانیم بگوییم او اشتباه کرده است. 
من بعد از کسب قهرمانی دو جام هم گفتم که 
مدیران پرسپولیس یک روز فرصت خوشحالی 
دارند و باید خیلی سریع به فکر تعیین وضعیت 
بازیکنان مدنظر گل محمدی باشند. مسئولان 
باشگاه نباید اجازه می دادند این اتفاق بیفتد 
نوند را حل  و زودتر از اینها باید مشکل بیرا
می کردند تا هواداران بیش از این ناراحت 

نشوند. 

 اشتباه مدیریت؟
انتظاری در همین زمینه افزود: اشتباه مدیریت 
باشگاه این بود که کار را می خواهد در دقیقه ۹0 
انجام دهد. خیلی از باشگاه ها هستند که پیش از 
پایان لیگ قرارداد بازیکنانی که می خواهند در فصل 
آینده با آنها ادامه همکاری داشته باشند، تمدید 
می کنند. باشگاه پرسپولیس هم باید به همین 
شیوه عمل می کرد و وضعیت بازیکنان مدنظر 
گل محمدی برای فصل بعد را مشخص می کرد. 
برای مثال وقتی که سعید صادقی در فصل گذشته 
قرارداد یک ساله بسته است، باید قبل از پایان لیگ 
با او مذاکره می شد و رضایتش را برای فصل جدید 
جلب می کردند تا امروز منتظر برگشتش از امارات 
نباشند. به نظر من نمی توان خیلی به بیرانوند خُرده 
گرفت، چون فوتبال حرفه ای است و هر اتفاقی در آن 
ممکن است رخ دهد. رئال مادرید هم بعد از قهرمانی 
در اروپا خیلی دوستانه با راموس قطع همکاری کرد 

و هیچ اتفاقی هم نیفتاد. 

فوتبال حرفه ای شده است و نمی توان به بیرانوند خُرده گرفت انتظاری: 

آرمان ملی: ماجراهای سقف قرارداد باشگاه ها برای 
چندمین بار مطرح شده و باشگاه ها در خصوص این مساله 

واکنش نشان دادند. 
 نظر تاج 

مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال روز 1۹ خرداد با اشاره به 
ابلاغیه سقف قرارداد باشگاه های ایرانی تصریح کرد: سه موضوع 
برای ما مطرح است. یکی اینکه شما از تراز مالی باشگاه ها مانند 
من اطلاع ندارید. شک نکنید ادعای درستی است. من تراز مالی 
باشگاه ها را یک به یک دیده ام و هیچ باشگاهی سوددهی وجود 
ندارد. از موارد فیرپلی مالی یکی این است که هزینه ها را باید 
کنترل کرد و دیگری اینکه درآمدها را احصا کرد. الان درآمد 
باشگاه هایمان از کجا است؟ توانستیم حق پخش را بگیریم؟ 
الان که مشغول حذف حق پخش از برنامه هفتم توسعه هستند. 
یکی از مواردی است که امیدوارم مجلس به ما کمک کند و در 
برنامه  هفتم توسعه بگذارد یا حداقل شکل آن به گونه ای باشد 
که گرفتاری ها حل شود. این جزو مراحل صدور مجوز حرفه ای 
لیگ قهرمانان آسیا است و اتفاقاً جزو دستور هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال برای نشست فردا هم به شمار می رود. تاج 
افزود: ضمانت اجرایی ابلاغیه سقف قرارداد باشگاه ها این است 
که کمیته انضباطی دو بند دارد که اگر کسی خارج از آن رقم 
قرارداد را ثبت کند طرف مقابل چه بازیکن و چه مربی می تواند 
اعتراض کند و نتیجه ۳ بر صفر شود. فردا روی این موارد در 
نشست هیات رئیسه بحث می شود و هیچ کدام آنها الان تصویب 
شده نیست. دومین ضمانت این است که جریمه های مالی برای 
این کار در نظر بگیریم که کسی نرود خارج از چارچوب ثبت 
کند. یکبار برای قرارداد بازیکنان این تجربه را داشتیم اما ما الان 
برای قرارداد بازیکن قرارداد نداریم و این مربوط به باشگاه هاست. 
رئیس فدراسیون فوتبال با اشاره به تجربه شکست از طرح سقف 
قرارداد در گذشته عنوان کرد: یکسری از دوستان این موارد را 
کنار هم می گذارند. برای بازیکنان این طرح شکست خورده بود. 
ما ابلاغیه را برای بازیکنان قرار ندادیم بلکه مربوط به کل اعضای 
تیم است. آمدیم برای بودجه باشگاه ابلاغیه صادر کردیم. طبق 
آن چیزی که در فوتبال دنیا و مجوز حرفه ای است می گویند 
در فدراسیون فوتبال و لیگ خودتان چقدر می خواهید هزینه 
کنید. تاج درباره وابستگی باشگاه های کشور به بخش دولتی 
گفت: خیلی از باشگاه های ما دولتی هستند. نامه های زیادی از 
بازرسی کل کشور روی میزم هست که درخواست آنها هم همین 
بوده است. در واقع ما آن جریان را تعدیل کردیم به یک جریان 
فوتبالی که بتوانیم در فوتبال اجرا کنیم. خوشبختانه آنها هم 

پذیرفتند که در کنار فدراسیون فوتبال قرار بگیرند. 
 صحبت معاون وزیر 

محمد پولادگر، معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 

وزارت ورزش و جوانان در 
جمع خبرنگاران در خصوص 

رونمایی از بیمه ورزشکاران اظهار 
داشت: ایام عید سعید غدیر خم را 

تبریک می گویم و در این ایام اتفاق 
خوبی که در خصوص بیمه ورزشکاران 

منتظر آن بودیم انجام گرفت. وی در مورد 
سقف بودجه باشگاه ها و اینکه گفته می شود وزارت 

ورزش خواستار عدم امضای قرارداد با بیرانوند با این مبلغ 
زیاد شده است، گفت: اطلاعی از این موضوع ندارم و وزارت 

ورزش در این موضوع ورود نخواهد کرد. نقل و انتقالات در فوتبال 
مربوط به باشگاه ها است. باشگاه ها باید سقف بودجه را رعایت کنند 
به خصوص باشگاه های پایتخت و باید دستورالعمل فدراسیون 

فوتبال را رعایت کنند. 
 روشن

حسن روشن در مورد سقف قرارداد بازیکنان در لیگ برتر فوتبال 
گفت: این طرح را من 15 سال است شنیدم که قرار است اجرا شود. 
فکر می کنم در حال حاضر 1۴، 15 تیم ما دولتی هستند. بد نیست 
که تعیین سقف و قیمت کنند و می شود این کار را کرد به شرطی که 
روی آن نظارت و دقت داشته باشند. نمی شود مثلا برای استقلال 
و پرسپولیس فلان بودجه را تعیین کنند و برای یک تیم دیگر نه. 
الان برعکس شده و آنها که مستقیم کار می کنند بودجه شان 10 
برابر این دو تیم است. من خودم یک ریال هم از استقلال نگرفته ام، 
اما پیشکسوتانی داریم که مسئولان باشگاه نمی دانند خانه شان 
کجاست و حالا مریضی شان بماند. تا حالا هر مدیری آمده یک 
کبریت هم نیاورده است و هرکسی انتخاب شده به قول قدیمی ها 
با یک مینی بوس آمده و با یک کامیون رفته است. وی ادامه داد: 
اگر مدیریت کلان باشگاه ها را درست کنیم، بچه های مردم به سر 
و سامان می رسند. تیم ملی ما ضعیف است چون اساس کار در 

باشگاه ها درست نیست. 
 واکنش پرسپولیس

درویش مدیرعامل پرسپولیس با اشاره مجدد به بحث فسخ 
قرارداد علیرضا بیرانوند توضیح داد: ۴8 ساعت قبل با او جلسه 
داشتم و همه چیز مهیا بود، ولی متأسفانه مسائلی فوتبال ما را از 
صافی و زلالی خارج کرده است، ظاهراً فقط برای پرسپولیس و بعد 
استقلال سقف وجود دارد، اما برای سایر تیم ها همه جا باز است، 
این درست نیست که برای ما سقف می گذارند، اما همه جای دیگر 
را باز می کنند، چطور به بازیکن ما پیشنهاد ۹0 میلیاردی می دهند؟ 
این را همه رسانه ها نوشتند، پس فدراسیون و سازمان لیگ کجا 
هستند؟ فقط شعار می دهند، اما اصل عمل است. بازیکن جوان ما 
هم در ذهنش سرمایه گذاری می کند، متأسفانه برخی ها هم به او 
مشاوره غلط می دهند، در ماده 1۴ قانون )نقل وانتقالات( اشاره شده 

است که باید 
طرفین به قانون پایبند 

باشند، در ماده 11 قرارداد هم بند 
فسخ از بازیکن سلب شده است. 
 همه باشگاه ها بجز یکی؟!

منصور قنبرزاده در نشست تدوین و شفاف سازی درخصوص 
دستورالعمل ناظر بر سقف بودجه و تشریح قوانین نقل و 
انتقالاتی، با بیان اینکه تقریبا کلیه مدیران عامل یا نمایندگان 
باشگاه ها پیش نویس آیین نامه نقل و انتقالاتی را تایید و امضا 
کردند، اظهار داشت: علاوه بر مواردی که در جلسه قرائت شد، 
نکاتی را هم خودشان اضافه کردند. وی افزود: در جلسه طرح 
موضوع کردند و کتبا درخواست اجرای سقف بودجه را داشتند. 
به کارگروه فدراسیون اختیار دادند این سقف را تا پایان روز 
۷/۳/1۴0۲ مشخص کنند. به امضای مدیران عامل باشگاه ها 
رسیده است. به جز یک باشگاه، مدیرعامل سپاهان پرواز داشت 
و قبل از تدوین صورت جلسه رفت اما این مشکل نیست و اگر 
عمده باشگاه ها امضا کنند باید اجرا کنیم. تماس های متعددی 
از باشگاه ها داشتیم که تشکر کردند. محمد صادق میرصالحیان 
مدیر روابط عمومی باشگاه سپاهان در گفت وگو با خبرگزاری 
فارس، در مورد پاسخ سازمان لیگ فوتبال ایران، گفت: همان طور 
که در مصاحبه قبلی نیز اشاره شد، عدد سقف بودجه در جلسه 
به اصطلاح مدیران باشگاه ها، اصلا مطرح نشده و به درستی و 
صداقت اعلام کردیم که عدد سقف بودجه در این جلسه مطرح 
نشده است. وی افزود: این در حالی است که در مصاحبه بعضی 
عزیزان این طور مطرح شده بود که سقف قرارداد را مدیران 
باشگاه ها گذاشته اند یا همه مدیران عامل باشگاه ها امضا کرده اند 
که مشخص شد این حرف نیز اشتباه بوده است. لازم به ذکر است، 
تعداد مدیران باشگاه ها به تعداد انگشتان دو دست نمی رسید و 
خیلی از مدیران عامل باشگاه ها در آن جلسه حاضر نبودند، 

برخی از حاضرین نیز حتی صورتجلسه را امضا نکردند. 

پیشکسوتان و باشگاه ها موافق یا مخالف؟

ماجرای یک سقف! ماجرای یک سقف! 


